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Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Σε τέλμα η αποπεράτωση της κατασκευής του αυτοκινητόδρομου
Κόμβου Ασσήρου - Νέας Σάντας»

Κύριε Υπουργέ,

Από το 2011, έτος κατά το οποίο εγκαταστάθηκε ο εργολάβος, δεν έχει κατασκευαστεί
ούτε το 60% του αυτοκινητόδρομου «Κόμβος Ασσήρου - Νέας Σάντας». Ο
αυτοκινητόδρομος μήκους 15 χλμ., του οποίου η κατασκευή χρηματοδοτήθηκε από τα
ΕΣΠΑ 2007-2013, 2014-2020 και εκδόθηκε πράξη Υπουργικού Συμβουλίου, χρειάστηκε
έντεκα έτη (11)  για να κατασκευασθεί ολίγον περισσότερο του ημίσεως.  Ήδη η
Περιφέρεια για τρίτη φορά επιδιώκει την έκπτωση του αναδόχου εργολάβου, αν και έχει
δοθεί παράταση ολοκληρώσεως του έργου έως το τέλος του 2023. Από τον παρελθόντα
δε Οκτώβριο στον κόμβο Αγίου Παντελεήμονα με το εργοστάσιο «TORRE»
επεβλήθησαν οι δέουσες κυκλοφοριακές ρυθμίσεις για τη συνέχιση του έργου, του
οποίου όμως οι εργασίες διεκόπησαν και τα μηχανήματα απεσύρθησαν. Εν κατακλείδι,
απαιτήθηκαν ένδεκα έτη (11) για να κατασκευασθεί το 60% ενός αυτοκινητόδρομου 15
χλμ. με τη συγχρηματοδότηση και δύο ΕΣΠΑ.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Τι προτίθεστε να πράξετε για την ταχύτατη ολοκλήρωση του ανωτέρου
αυτοκινητόδρομου ο οποίος σχεδιάστηκε να συνδεθεί στη Νέα Σάντα με τον ήδη
υπάρχοντα αυτοκινητόδρομο προς Κιλκίς;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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